
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 8. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 230
Vurderingen af, hvor mange personaler der skal blive i kommunerne, beror til
dels på et skøn af, hvor mange borgere, der kræver ATA-betjening (ansigt til
ansigt) i borgerservice. I forlængelse af KOU alm. del - spm. 229, kan en egentlig
evaluering af dette spørgsmål vel først ske, når ATP har haft opgaven et stykke
tid, så for at undgå samme problemstilling som med SKAT, hvor kommunerne
i en vis udstrækning laver SKATs arbejde i borgerservice, bør der være en per-
sonalemæssig evaluering et år efter overdragelsen. Er ministeren enig i dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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